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Protokoll från pensionärsrådets sammanträde 2009-08-17 
 
 
Ledamöter Barbro Karlsson, ordförande PRO Tallkrogen/Gubbängen 
 Stig Åström, vice ordförande SPF Farsta 
 Bror Lord PRO Farsta 
 Gun Forss PRO Farsta strand 
 Kerstin Holmgren SPF Sköndal 
   
Ersättare Inga Lill Lindgren PRO Hökarängen 
 Ingrid Klingberg PRO Sköndal 
 Mary Andersson  PRO Farsta  
 Solveig Ahlbom SPF Farsta 
 Sture Simonsson SPF Sköndal 
   
Tjänstemän Ingrid Friberg avdelningschef 
 Maria Severin stadsbyggnadskontoret 
 Maria Ehrenbåge projektledare äldreomsorgen 
 Pia Sundqvist nämndsekreterare 
 
 
 
 
 
Justeras:   
 
  Stig Åström, vice ordförande 
 
 
 
Justeras:   
 
  Bror Lord, ledamot 
 
 
 
Sekreterare:  
 
  Pia Sundqvist 
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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 

Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs vice ordförande Stig Åström 
och ledamoten Bror Lord. Justering sker onsdag 19 augusti. 

 
§ 2 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  

Protokollet från rådets sammanträde 2009-06-01 anmäldes. 
 

§ 3 Dagens gäst: Maria Severin, stadsbyggnadskontoret, om ny över-
siktsplan för Stockholms stad 
 Maria Severin från stadsbyggnadskontoret informerade rådet om arbetet 
med den nya översiktsplanen (ÖP) för Stockholms stad. Planen kommer att 
ersätta ÖP 1999.  
 
Maria berättade bland annat att stadsbyggnadskontoret informerade om 
förslaget i Farsta Centrum lördag den 29 november. Under dagen samtala-
de man med uppskattningsvis 150 personer. I början av hösten kommer lo-
kala stadsvandringar att arrangeras för att samla in ytterligare synpunkter 
på vilka satsningar som behövs i Farsta stadsdelsområde. 
 
Hittills har ungefär 350 kommentarer lämnats in, varav ca 200 från enskil-
da individer. De inlämnade synpunkterna stöder de övergripande strategi-
erna om ett växande Stockholm. De handlar inte om ”om” Stockholm ska 
växa utan om ”var” och ”hur”. De innehåller också resonemang om hur 
den föreslagna utvecklingen kommer att påverka det egna lokalsamhället. 

  
§ 4 Aktuellt från nämndsammanträdet 2009-06-11 

Inget fanns att rapportera. 
 

§ 5 Ärenden till nämndsammanträdet 2009-08-27 
Ärende nr 8-14: Uppföljningar och åtgärdsplaner inom äldreomsorgens 
verksamheter 
Rådet frågade varför det är nödvändigt att göra uppföljningar och ställa 
krav på åtgärdsplaner, dvs varför utförarna inte följer de slutna avtalen. 
 
Ärende nr 16: Förslag till program för utvecklingen i Söderort 
Rådet berömde förvaltningens förslag till svar på remissen, men menade 
att programmet för Söderort med fördel kan utökas med en vision för ett 
gott liv för pensionärer. En satsning skulle kunna göras på ett utvecklings-
centrum för pensionärer i något av de mindre centrumen – t ex Gubbängen 
eller Sköndal – som annars riskerar att hamna alltmer i skymundan av den 
stora knutpunkten Farsta centrum. Ett sådant pensionärscentrum skulle t ex 
kunna ha en social, kulturell och medicinsk inriktning. 
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Ärende nr 19: SL:s förslag till trafikförändringar 2010 
Rådet påpekade att remissen anlände till förvaltningen redan i maj och att 
rådet därför kunde ha tillfrågats i ett tidigare skede. 
 

§ 6 Information från förvaltningen och avdelningen för äldre  
Avdelningschef Ingrid Friberg presenterade Maria Ehrenbåge som övertar Ceci-
lia Frostensons arbetsuppgifter när Cecilia lämnar sin anställning vid förvalt-
ningen. 
 
Ingrid lämnade även följande information: 

• Sommarens seniorutflykter och programmen i Ladan har varit mycket väl-
besökta och populära. 

• Arbetsgruppen för Café Alma har träffats och lagt upp höstens program, 
som kommer att distribueras så snart det är tryckt.  

• Arbetsgruppen för volontärverksamheten har haft ett möte och planerar bl a 
en ny temavecka för rekrytering i september. 

• Äldreförvaltningen har tillsammans med idrottsförvaltningen tagit initiativ 
till hälsofrämjande aktiviteter för äldre. Aktiviteterna ska genomföras i 
samarbete med respektive stadsdelsförvaltning. Mer information kommer. 

• Den centrala upphandlingsprocess där driften av Postiljonens vård- och om-
sorgsboende ingick har överklagats, vilket innebär att det planerade överta-
gandet den 1 november kan försenas. 

• Planeringen inför ombyggnaden av Farsta vård- och omsorgsboende går vi-
dare. Ett ärende kommer att presenteras för stadsdelsnämnden i september. 

 
 

§ 7 Övriga frågor  
Det förekom inga övriga frågor. 

 


